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Rondvraag

Onderwerp: terrassenbeleid

De ondernemers in de horeca kunnen weer aan de slag. Na lange tijd gaan de terrassen weer open.
Het afgelopen jaar was de situatie als gevolg van COVID-19 ook al bijzonder en heeft de gemeente 
Beesel destijds voor de ondernemers het terrassenbeleid verruimd, waardoor men de mogelijkheid 
kreeg om gedurende de zomerperiode grotere terrassen te realiseren. Een initiatief dat door onze 
fractie werd toegejuicht. Helaas hebben we ook nu nog steeds te maken met COVID-19 en de 
gevolgen daarvan. Dat roept bij ons de volgende vragen op:

• Wordt onze horeca ondernemers ook dit jaar een verruiming van hun terras toegestaan?
• Zo ja, over welke periode wordt dit toegestaan?
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